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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 30. 05. 2016 

 

Prítomní poslanci: 6 

Neprítomný: 1 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

1. Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.05 hod. poslancov a ostatných prítomných. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Starosta za zapisovateľa určil – p. Baroša Lukáša , za overovateľov zápisnice: Gabaj Rastislav 

a Michalec Milan. 

 

2. Starosta obce predniesol program rokovania:  

 

Program (podľa pozvánky): 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Ochrana biodiverzity významných ekosystémov regiónov Rajecká dolina a Luhačovské 

Zálesí. 

4.  Záver 

, ktorý poslanci bez pripomienok schválili. 

 

3. Ochrana biodiverzity významných ekosystémov 

regiónov Rajecká dolina a Luhačovské Zálesí.    

 

Starosta privítal p. Kráľa, riaditeľa Zberného dvora v Rajci, ktorí podal vysvetlenie, že projekt 

mal byť spolufinancovaný z Kohézneho fondu v rámci Operačného programu Životné 

prostredie, je ešte z roku 2013 a nakoľko hrozí, že Zberný dvor by musel, ktorého členom je 

aj obec Fačkov vrátiť finančné prostriedky, ktoré Ľuhačovské Zálesí dalo z vlastných zdrojov 

ak sa nebude v projekte pokračovať. Poslanci po dlhšej diskusií súhlasili.     

  

 

 Návrh uznesenia OZ: 

I. Berie na vedomie 

- informácie o prebiehajúcom projekte Ochrana biodiverzity významných 

ekosystémov regiónov Rajecká dolina a Luhačovské Zálesí  

 

II. Schvaľuje 

 

           – že aktivitu tohto projektu č. 2 : Obnova brehových porastov: Opatrenia na ochranu 

pred povodňami, odstránenie prekážok v prietočnosti toku a aktivity projektu č. 3 Obnova 

brehových porastov: Výsadba novej zelene v povodiach tokov bude realizovať obec Fačkov 

na vlastné náklady tak, aby invázia nežiadúcich rastlín v katastri obce Fačkov bola 

eliminovaná, vodné toky prietočné a hlavná idea  projektu pokračovala aj do budúcnosti. 

Aktivity budú v rámci projektu zrealizované do 30. 08. 2016 
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Hlasovanie: 

ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Miroslav Gazdík 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

                                                   

  

 

  Uznesenie BOLO schválené. 

 

4. Záver 

 

 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené 18.45 hod. 

 

 

Overovatelia zápisnice: Gabaj Rastislav 

                                       Michalec Milan 

 

Zapisovateľ: Ing. Baroš Lukáš 

 

                                                                                                            Miroslav Čerňanec 

                                                                                                                 starosta obce 
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          Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

 za zástupcu starostu obce – Miroslava Gazdíka 

 

Hlasovanie: 

ZA:6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 

Marek Macko 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

 Miroslav Gazdík 

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

5. Žiadosti. 

 

Starosta informoval poslancov o žiadostiach, ktoré si podali skauti 

schvaľuje 

 preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok 2014 p. Miroslavovi Mikulovi  

 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Marek Macko 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 
Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

6. Rôzne 

 

a. Harmonogram zasadnutí OZ 

 

Starosta navrhol termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré poslanci bez 

pripomienok schválili.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

 harmonogram obecných zastupiteľstiev v termínoch: 05.03. 2015 

                                                                                                    28. 05. 2015 

                                                                                                    14. 08. 2015 

                                                                                                    22. 10. 2015 

                                                                                                    10. 12. 2015 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Marek Macko 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Mchalec 

Tomáš Ligas 
Miroslav Gazdík 
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     Uznesenie BOLO schválené. 

 

b. Zriadenie inventarzačných komisií 

 

Starosta navrhol zloženie inventarizačných komisií, ktoré p.Síčová predniesla poslancov. 

R. Hollý podotkol, že sa nevytvorila inventarizačná komisia v hostinci Urbár. Pre hostinec 

Urbár sa vytvorila inventar. komisia v zložení: predseda Miroslav Gazdík a členovia 

Rastislav Gabaj a Vríčanová Oľga. Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

 zriadenie inventarizačných komisií 

 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Marek Macko 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 
Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

c. Hrobové miesta 

 

Starosta informoval poslancov, že by chcel upraviť a skvalitniť správu cintorína. Vysvetlil im, 

že na obci máme nový program, s ktorým by sme to mohli urobiť kvalitnejšie. Ďalším 

spôsobom by mohlo byť zameranie hrobov firmou, ale za každé hrobové miesto sa berie 

poplatok od 0,30 €. Po dlhšej diskusii sa dohodli, že do budúceho zastupiteľstva starosta 

pozisťuje čo najviac informácií.  

d. Priestory pred Jednotou 

 

Starosta predniesol svoj návrh poslancom, že by bolo dobré poupravovať a zaasfaltovať výtlky 

v priestoroch pred Jednotou. Navrhol, že sa pokúsi o stretnutie s COOP Jednotou a dohodne 

zmluvu o prenájme. Po dlhšej diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

- vypracovanie nájomnej zmluvy s COOP Jednotou 

 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Marek Macko 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 
Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

e. Schválenie používania súkromného cestovného motorového vozidla pri PC 

starostu 

 

Starosta predložil poslancom návrh k potrebe schválenia používania súkromného motorového 

vozidla pri pracovných cestách spojených s výkonom funkcie starostu a k potrebe formálneho 

povoľovania a schvaľovania cestovných príkazov pri pracovných cestách starostu zástupcom 
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starostu. Poslanci sa po krátkej diskusii dohodli o používaní súkromného motorového vozidla 

pre starostu. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

a. používanie súkromného cestného motorového vozidla pri pracovných cestách 

spojených s výkonom funkcie starostu 

b. formálne povoľovanie a schvaľovanie cestovných príkazov pri pracovných cestách 

starostu zástupcom starostu 

 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Marek Macko 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

 

Ďalej starosta informoval poslancov o vrátení listín z katastrálneho odboru ohľadom 

zdravotného strediska.  Uviedol, že v najbližšej dobe sa pokúsi zistiť, čo sa dá v tej veci robiť. 

 

f. Prenájom urbárskej miestnosti 

 

Ďalším bodom bol prenájom urbárskej miestnosti- Urbárskemu spolumajiteľstvu Fačkov. 

Vysvetlil poslancom, že z nášho hľadiska je tiež výhodnejšie dať miestnosť do dlhodobého 

prenájmu. Po dlhej diskusii dal starosta hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

schvaľuje 

dlhodobý prenájom( 20 rokov) urbárskej miestnosti- Urbárskemu spolumajiteľstvu za 1 € 

mesačne. 

 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Marek Macko 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

Ing. Lukáš Baroš 

Milan Michalec 

Tomáš Ligas 

Miroslav Gazdík 

  

 

     Uznesenie BOLO schválené. 

g. Fašiangová zabíjačka 

 

Starosta informoval poslancov o fašiangovej zabíjačke, ktorá sa bude tento rok konať 14.02. 

2015. Zároveň požiadal poslancov a hlavne kultúrnu komisiu o spoluprácu. 

 

h. Uvítanie detí do života, oslava výročí 

 

Starosta oboznámil poslancov, že by chcel v obci zaviesť uvítanie detí a oslavu životného 

jubileá. 

7. Diskusia 

 

HKO- navrhla opraviť dom smútku 

T. Ligas- poprosil o úpravu ukončenia chodníka pri ulici Suché 
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R. Hollý- úprava cesty na cintorín 

 

10. Záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o  hod. 20:10 

 

Overovatelia zápisnice:  Tomáš Ligas v.r.                              

 Marek Macko v.r. 

                                                                                                      Miroslav Čerňanec v.r. 

starosta obce 

Zapisovateľka:    Zuzana Michalcová v.r. 


